



AVIS PUBLIC

ASSEMBLÉE PUBLIQUE DE CONSULTATION INSERTION DE NOUVELLES CONSTRUCTIONS

Veillez prendre avis qu'une assemblée publique de consultation sera tenue sur la demande d'approbation du plan d'implantation et d'intégration architecturale (PIIA) pour les nouvelles constructions situées aux 120 et 124, avenue d'Irvine.

Les personnes et organismes qui désirent s'exprimer sur ce projet sont convoqués à une assemblée publique de consultation qui aura lieu le lundi 15 avril 2019, à compter de 19 h 30, à la salle du conseil au 55, avenue Argyle, Saint-Lambert.

Donné à Saint-Lambert, ce 27 mars 2019.

Le greffier de la Ville,

Mario Gerbeau

PUBLIC NOTICE

PUBLIC CONSULTATION MEETING CONSTRUCTION OF NEW BUILDINGS

Please be advised that a public consultation meeting will be held on the request for approval of the Site and Architectural Integration Plan (SAIP) concerning the new buildings located at 120 and 124, Irvine Avenue.

Persons and organizations that wish to make their views known concerning this project are invited to attend a public meeting to be held at 7:30 p.m. on Monday, April 15, 2019, in the Council chambers, 55 Argyle Avenue, Saint-Lambert.

Given in Saint-Lambert, this 27th day of March 2019.

Mario Gerbeau
City Clerk